

2019 年北卡三角区春节联欢会
(2019 CAFA Lunar New Year Gala)

主办(Host): 北卡华人联合会 (CAFA)
地点(Location): UNC Memorial Hall
114 E. Cameron Ave. Chapel Hill, NC 27514
时间(Time): 2/17/2019, 2:30-5:30pm

售票信息 (Ticket Sales)

网上购票 (Online): <http://www.cafanc.org/ticket/2019/default.aspx>

On Site	Date/Time	Contact Person	Phone
Sales manager	by appointment Call or email	Ding Yan	919-609-9743 dingyan27502@gmail.com
RACL 400 E Moore St Apex, NC 27502	1/12, 1/19, 1/26, 2/9, 2/16, 9:30-11:30am	Steve Chen	919-699-8150 stevexichen@yahoo.com
CCS 6770 McCrimmon Pkwy Cary, NC 27519	1/12, 1/19, 1/26, 2/2, 2/9 10:00am-12:00pm	Kung Yang	919-645-8457 yangkun8914@gmail.com
CSCH 606 N Estes Dr Chapel Hill, NC 27514	1/12, 1/26, 2/2, 2/9, 2/16 2:00pm-4:00pm	Qun Wan	919-360-9397 jbhugh@gmail.com
UNC Memorial Hall 114 E. Cameron Ave. Chapel Hill, NC 27514	2/17 1:30-2:30pm	Box office	919-843-3333

注意事项 (Notice)

1. 座位不论前后, 按售票时间统一定价\$20/票, CAFA 会员凭会员卡或会员 ID 享受 \$15/票 优惠价。

(Ticket sales are first come first serve. Standard tickets are \$20, CAFA Members or special rate group tickets are \$15)

2. 一人一票(包括婴儿), 对号入座, 不要随意占坐空位。
(One ticket per person including children, no seat sharing is allowed. Please arrive 30-15m ahead of time and be seated according to the assigned seats on tickets)
3. 由于演出场地不能随便走动, 且演出期间要求绝对安静, 不建议带 3 岁以下幼童观看演出。
(Keep quiet during performances, avoiding standing up or walking around. The show is not recommended for children under 3 years old.)
4. 请预留停车时间, 事前做好功课, 了解 UNC 校园停车信息。周末校园停车全部免费。详情看: <https://move.unc.edu/parki>
(Limited parking on UNC campus, all spaces are free on weekend. Check out the UNC parking map and plan your trip accordingly, Thank you!)